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Aanwezig: stemgerechtigd 

• Sarah De Ridder   

• Nicky Keppens    

• Patrick De Meersman   

• Peter De Smedt   

• Martine De Smedt   

• Willy Van Mol   

• Freddy Vercauteren   

• Mark Vandeperre   

• Danny Merckx   

• Eric Ghyselinck   

• Nathalie De Clercq 

• Igor Van den Berghe 

• Jonas De Donder (plaatsvervanger Leen De Valck) 

• Sarah Van der Straeten   

Aanwezig: niet-stemgerechtigd 

• Kelly Jacobs   

• Katrien Meeus   

• Johan Deleu     

Verontschuldigd 

• Els Van Gucht   

• Lieven Rampelberg   

• Theo Gevers   

• Leen De Valck 

Klik of tik om tekst in te voeren.   

 

 

Verslag vergadering adviescommissie Sport 

 

Datum: dinsdag 14 januari 2020 
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Agenda 

• Sportontvangst: bespreking laureaten 

• Advies subsidiereglement  

• Varia: punten vrijetijdsraad overlopen 

• Varia: toelichting masterplan Vetweyde + werken huidige sporthal door Schepen Deleu  

• Varia: oproep leden werkgroep sporteldag sep 2020 

• Varia: nieuwe secretaris verkiezen + lijst plaatsvervangers  

Agendapunt: Sportontvangst (laureaten) 

Kelly Jacobs (administratief medewerker sportdienst) overloopt de genomineerden voor de “speciale prijzen” 
van de sportontvangst. Er wordt gestemd als volgt: 

 
Sportploeg: 
U15 meisjes volleybal 
 
Sportverdienste: 
Gevers Theo 
 
Beloftevolle jongere: 
Engels Annelore 
 
Sportman/-vrouw: 
Van Wilder Ilan 
 
Sportprestatie: 
Van den Bossche David:  
➔ Dit is een nieuwe categorie. David deed een uitzonderlijke sportprestatie. Het zou jammer zijn mocht 

hij 2 jaar op rij de duimen leggen voor het laureaat van sportman. We kunnen dit in de toekomst 
definiëren als een uitzonderlijke prestatie die de sportraad wil belonen (anders heb je maar 1 winnaar 
en moet je telkens mensen teleurstellen die eigenlijk wel echt iets heel speciaals gepresteerd 
hebben). 

 
Verder zijn er 61 kampioenen doorgegeven! Dit is iets minder dan vorig jaar.  
 
Wie graag komt helpen, is steeds welkom! Graag aanwezig om 19.00u (start 19.30u). Er zijn allerlei taken: 
prijzen klaarzetten, boekjes uitdelen,… Er zal ook een ‘in memoriam’ zijn voor Jarne Lemmens, overleden 
wielrenner. Optreden: Lieselotte (Belgians got talent).  
→ Katrien stuurt mail rond. Graag reactie indien je aanwezig kan zijn.  
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Agendapunt: Advies subsidiereglement  

Bedenkingen door AS-leden:  
We moeten nadenken over coëfficiënten (basissubsidie, ledensubsidie,….). Basissubsidie is nu 15%. Voorstel 
om dit aan te passen naar 10%. Vele clubs kunnen nu niet meer anders dan overschakelen naar vzw (kwestie 
van verantwoordelijkheid). Geeft dit waarde aan of garantie van kwaliteit van club? Neen. Moet er volgens AS 
iets toegevoegd worden aan basissubsidie? Opletten dat het weer niet uitgebreider wordt! Door vele 
subsidieaanvragen wordt er ook subsidie “afgenomen” van clubs die vb. fel inzetten op jeugdwerking. Zulke 
zaken (vb. recreatieve clubs) moeten we eruit krijgen, zij die geen eigenlijke nood hebben aan subsidies.  
Vele clubs rekenen op vrijwilligers. Moet de subsidie aangepast worden aan aantal vrijwilligers? Neen.  
Zijn er opgelegde voorwaarden over het besteden van het subsidiegeld? Het is onmogelijk om dit op te leggen 
en bovendien te controleren.  
 
 
Vanuit bestuur en sportdienst werden enkele vragen geformuleerd m.b.t. aanpassingen subsidiereglement: 

 
- Is AS akkoord met vereenvoudiging reglement? Hierbij worden vragen geschrapt die geen 

meerwaarde hebben of in de praktijk niet/moeilijk te controleren zijn (vb. rechtspersoonlijkheid, 
huishoudelijk reglement, organogram, actieve scheidsrechters/jury, actuele website, 50% 
inschrijvingsgeld terugbetaald door club). 
Welke vragen moeten behouden blijven als het op kwaliteit sportclub aankomt? 

 
1. Rechtspersoonlijkheid: WEG uit kwaliteitssubsidie→ in basissubsidie  
2. Huishoudelijk reglement: BLIJFT 
3. Organogram: WEG 
4. Verzekering: Wordt hier geschrapt, hoort bij erkenningsreglement vereniging dus sowieso in 

orde 
5. 2 actieve scheidsrechters/juryleden: Er is subsidie voor opleiding scheidsrechters, moet je dan 

nog subsidie krijgen voor ‘het hebben van’ scheidsrechters? Sportdienst kan dit moeilijk 
controleren… WEG 

6. Medewerking maand v/d sportclub: BLIJFT 
7. Eigen sportkampen: BLIJFT (optrekken naar 2 punten per kamp) 
8. Eigen website: term ‘website’ aanpassen naar ‘sociale media als communicatiemiddel’ → 

BLIJFT 
 
Verdere aanpassingen kwaliteitssubsidie:  
1.2.2 en 1.2.3 samenvoegen? (als men kan aantonen dat evaluaties, vergaderingen,… gebeuren, kan men 
ervan uitgaan dat er een idee achter zit); 1.2.3 wordt uitgebreid (toevoegen: verslagen etc.) → 20 punten 
 
Opleidingen: 1.1 moeilijk te controleren (terugbetalingen gebeuren soms later); 1.2 toevoeging ‘niet 
beroepsgerelateerd’ om ervoor te zorgen dat meerdere mensen binnen de club EHBO kunnen toedienen; 1.3 
en 1.4 samenvoegen. Ook toevoegen scheidsrechters en juryleden. Soms zijn er ook opleidingen die door 
derden georganiseerd worden (en niet door federatie).  
 
Percentages:  
Basis 10% 
Leden 35% (10% volwassenen, 25% jeugd)  
Kwaliteit 55% (clubwerking 10%, technische staf 25%, opleidingen 20%) 
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- Is AS akkoord met definitie G-sport? “Personen met een handicap zijn personen met een langdurig 
fysieke, psychische, verstandelijke en/of zintuiglijke beperkingen die hen in wisselwerking met diverse 
drempels kunnen beletten volledig, daadwerkelijk en op voet van gelijkheid met anderen te 
participeren in de samenleving en meer bepaald wat de sport betreft.” Akkoord om meer punten te 
geven aan G-sportleden? Inclusie of niet? 

 
Er is reeds een subsidie vanuit federaties en Vlaamse Overheid. Is inclusie niet evenveel waard? 
Waar trek je de lijn? Leden met beperkingen krijgen reeds dubbele punten. Waarom dan nog extra 
subsidie geven?  

➔ AS beslist om dit onderdeel NIET toe te voegen aan het huidige reglement. We behouden de huidige 
regeling.  

 
- Is AS akkoord om meer punten/geld te geven aan jeugdleden? 

 
Verhoging ledensubsidie van 30 naar 35%. Verdeling wordt: 10% volwassenen en 25% jeugd.  

 
- Is AS akkoord om clubs die kwalitatief sterk rond jeugd werken extra te ondersteunen? Het doel is om 

o.a. kleine clubs die zonder financiële middelen kunnen bestaan ook niet meer te ondersteunen. 
 

Zie boven 
 

- Sportdienst vraagt ook om subsidiedossier met nodige aandacht in te vullen! 
 
 

- Heeft AS andere opmerkingen/tips? 
 

Neen.  
 

Agendapunt: Punten vrijetijdsraad 

We zoeken nog steeds 2e officiële vertegenwoordiger, naast Freddy. Er werd unaniem op Patrick gestemd. 
 
In toekomst zal het verslag van de vrijetijdsraad doorgemaild worden naar AS-leden (toch het 
sportgerelateerde). Korte samenvatting van vorige raad (kennisneming): 
- Advies organisatie sportkamp jeugd: kamp 12-16 jarigen voor eerste keer (beperkt tot 20 kdn). Vraag 

kwam vanuit bestuur. Zal geëvalueerd worden. Inschrijving per dag dus ook volgens interesse. 
Activiteiten dienen goed op voorhand gecommuniceerd te worden.  

- Drankvoorziening gemeentelijke feestzalen (verplichte afname vaste drankenhandelaar). Advies VT-
raad: geen vaste leverancier meer toekennen en elke vereniging de keuze laten.  

- Erkenningsreglement verenigingen: Huidige reglement is erg breed en afhankelijk van de raden. Johan 
voegt toe dat dit gisteren op het college gekomen is en goedgekeurd werd. Enkel erkende clubs kunnen 
subsidies krijgen. Clubs die aanvraag tot erkenning van sportclub doen, zullen eerst langs AS komen 
voor advies en nadien zal het verschijnen op VT-raad.  

- Opwijk Zonder Grenzen: zaterdag 4 juli 2020. Locatie nog niet bepaald (uitsluitsel midden februari). 
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Agendapunt: Toelichting masterplan Vetweyde + werken huidige sporthal  

Schepen Johan licht toe:  
 
Deze legislatuur op zijn minst de opstart van het project. Er werd advies gevraagd aan milieuraad voor groene 
buffer rondom rond (opgelegd door Natuur&Bos). Deze groenbuffer zal dit jaar al aangeplant worden. Er is een 
stuurgroep opgericht voor het finaliseren van het masterplan (definiëren invulling terrein + overlopen 
geïnteresseerde partners en met hen in gesprek gaan). Idee om recreatieve looppiste te voorzien. Er zal ook 
een alternatief voorzien worden voor jeugdlokalen Heiveld (zullen NIET exclusief voor hen zijn, zijn 
gemeentelijke lokalen). Start bouw accommodatie zal in 2024 zijn. 
 
Huidige sporthal: gefaseerde aanpak voor verbouwing (min 12 jaar). Ondertussen laten we dit niet 
verkommeren. Dak wordt vernieuwd en brandramen bovenaan zullen vervangen worden. Consequenties rond 
gebruik sporthal tijdens verbouwingen zullen bekeken en besproken worden.  
 

Agendapunt: Oproep leden werkgroep sporteldag sep 2020 

Betreft de werkgroep voor de organisatie van de Sporteldag op maandag 14 september 2020. 
 
Mail aan Katrien Meeus: 
 1)     Wanneer komen we samen? 
  Op maandag 16/03; 20/04; 18/05; 24/08, telkens om 10 uur in de groene zaal van Hof ten Hemelrijk. 
  
 2)     Wie kan hier in zitten? 
  Geïnteresseerden van de huidige adviescommissie senioren 
  Geïnteresseerden van de seniorenraad uit de vorige legislatuur 
  Betrokken gemeentelijke diensten: sport en toerisme 
  Geïnteresseerden van de huidige adviescommissie sport?  
 
→ Wie wil hier vanuit de AS aan deelnemen?  
Willen wel, maar niemand kan omwille van de vergadermomenten… Er zijn wel geïnteresseerden om de dag 
zelf te komen helpen.  

 

Agendapunt: Verkiezing nieuwe secretaris + lijst plaatsvervangers aanvullen  

Er zijn geen kandidaten voor de functie van secretaris. Dit zal opnieuw toegevoegd worden aan de 
agendapunten van volgende vergadering.  
 
Jonas De Donder wordt toegevoegd als plaatsvervanger voor Leen De Valck. 
 

 

Verslag: Sarah Van der Straeten 
 
 

Datum volgende vergadering: donderdag 20 februari 2020, 19.00u in Paardenkouter (=etentje) 


